
Ko ao pri zadnjih volitvah naši zavedni volilci šli v 
boj za zmago SLS, so vedeli, da delajo za edino pravo pri
jateljico kmetskega stanu. In niso se varali. Tisti so se 
i>ač varali, ki so govorili, kaj boš šel volit, saj vse skupaj 
>nič ne pomaga, pa so ostali doma. In teh je bilo ravno na 
kmetih veliko! Danes pa lahko sporočamo, da je SLS že v 
kratkem času po volitvah dosegla za kmeta zelo veliko, 

'kar se že zdaj pokaže, dalekosežnejše uspehe bomo pa še 
le videli, Zato preberite tele tri točke, pa jih nasprotni
kom SLS pokažite, pa tudi onim omahljivcem, ki preveč 
radi na dan volitev za pečjo sedijo, da bodo videli delo 
SLS za kmeta. 

Takojšna pomoč zoper metljavost. 
Takoj po prvih sejah v oblastno skupščino v Maribo

ru, ko so dokončale razne volitve predsedstva in odborov, 
je prišel v pretres nujen predlog poslancev SLS ljutomer
skega okraja, da se naj takoj preide na pomoč onim v celi 
oblasti, ki jim je živina zbolela radi metljavosti. Vsa ob
lastna skupščina brez razlike strank je priznala nujnost te 
•odpomoči. Sklenilo se je, naj oblastni odbor takoj odredi, 
da bodo živinozdravniki pregledali živino, da bodo dali 
na razpolago zdravila. Oblastna skupščina pa bo poravna
ta vse stroške za živinozdravnike, za zdravila pa polovico 
do treh glav živine v enem hlevu. Če pa ima kak mal po
sestnik ali kmetski delavec le eno govedo, pa ni obrtnik 
ali stalno nastavljenec, se mu tudi zdravilo da brezplačno. 
Upamo, da bo mogoče ta ukrep čimpreje izvršiti in da ne 
bo nobene ovire, da se bo lahko čimpreje pomagalo naše
mu kmetu, da najpreje rešimo to, kar se še rešiti da. Kme
tijski minister dr. Kulovec je v ponedeljek poslal 70.000 
Din za zdravilo »Distol«, ki ga naj živinozdravniki po ma
riborski oblasti taokj uporabijo zoper metljavost. Dr. Ku
lovec je mogel to doseči na prošnjo naših poslancev ker 
je hotel in je tudi rad pomagal našemu ljudstvu. Pod prej
šnjo »seljačko« vlado Radiča in Puclja pa še odgovora ni 
bilo iz Beograda, kaj šele denarja. 

Galica, žveplo in čilski soliter — carine prosto! 
Naše vinogradništvo zelo trpi na tem, da mora upo

rabljati visoko zacarinjeno galico in druge potrebščine. 
Na vse prošnje, ki smo jih pošiljali na prejšno »seljačko« 
vlado, se ni dalo odgovora. Na kmeta se nihče ni oziral. 
Zdaj pa imamo v kmetijskem ministrstvu g. dr. Kulovca 
kot ministra, poslanca SLS. Ta je te dni odredil in pri mi
nistrskem svetu dosegel, da se bo smela galica, žveplo in 
čilski soliter uvažati carine prosto. Naš kmet ve, kaj to po
meni, če se mu pri nakupovanju potrebščin zniža strošek 
pri 1 kg za več dinarjev, skupno pa na stotine dinarjev. 
Naš kmetvinogradnik pa bo tudi vedel, kdo je bil tisti, ki 
mu je to oskrbel in bo zato zvesto podpiral SLS v njenem 
zvestem delu za kmeta. 

Davčne eksekucije — prenehajo. 
Glavni vodja davčne uprave v Sloveniji je delegat dr. 

šavnik v Ljubljani, pristaš samostojne demokratske stran
ke. Da bi otežkočil stališče SLS, ki je v vladi, je izdal na 
davčne urade tajna navodila, naj se davki z vso strogostjo 
izterjavajo. Za to njegovo početje pa so izvedeli poslanci 
SLS. In ti so zdaj pri finančnem ministru protestirali. Us
peh tega pa je bil, da je finančni minister takoj poslal 
vsem delegacijam, tudi dr. Šavniku v Ljubljano, poziv, da 
se zanaprej ne sme noben davčni zaostanek izterjavati z 
eksekutorji, razven tam, kjer bi bila nevarnost, da bi se 

SLS za kmeta. izgubil ves znesek, kar pa pri kmetu, ki ima zemljo, s ka
tero ne more niti preko meje, ne pride v poštev. Tako to
rej bo moral tudi dr. Šavnik v Ljubljani odviti davčni vi
jak v tem oziru, kakor tudi še v mnogih drugih, ker so do
ločene v finančnem zakonu še druge davčne olajšave, ki 
jih bo treba uveljaviti. 

Tako torej dela SLS za kmeta in s tem za ves naš na
rod. Kajti, če bo kmet imel in bo lahko gospodaril in živel, 
bo imel trgovec, obrtnik, bo imel tudi uradnik in industri
jec. Kmeta je treba pred vsem podpreti. To je začela de
lati SLS takoj, ko je prišla v vlado, kjer je preje dolgo se
del g. Pucelj in seljački ministri, ki pa v dolgih mesecih 
niso dosegli toliko kot en naš minister v enem dnevu. Na
ši poslanci zaslužijo, da jih v njihovem delu podpiramo s 
tem, da skrbimo zato, da izve naše ljudstvo za njihovo de
lo (zato razširite »Slovenskega Gospodarja«, op. ur.), da 
stoji ves narod kot en mož za njimi zdaj, pa tudi ob času 
volitev. Kajti zaupanje naroda, ki ga je SLS dobila pri vo
litvah, je tista moč, na kateri sloni njen vpliv in uspehi 
njenega dela za narod. 


